
Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 16 maja 2019 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 15:00

Zakończenie obrad – godz. 17:10

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W Komisji ponadto uczestniczy: Pani Zofia Gorzyńska – Skarbnik Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński na podstawie listy obecności poinformował, że
cały skład rady jest obecny.  
Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek dzisiejszego posiedzenia:

1. Omówienie materiałów VI Sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie:

.1 Sprawy regulaminowe:
- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;
- Zatwierdzenie porządku obrad;
- Przyjęcie protokołu z VII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie;
.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019 - referuje Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;
.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2019-2032  -

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;
.4 Podjęcie uchwały w sprawie projektu Regulaminu dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków i

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt
Gminy;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli
przedszkoli  i  innych placówek przedszkolnych pracujących z  grupami obejmującymi dzieci 6-
letnie i dzieci młodsze – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia zawodowego
nauczycieli  (planu  dofinansowania),  ustalenia  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  za
kształcenie  pobieranych  przez  szkoły  wyższe  i  zakłady kształcenia  nauczycieli  oraz  ustalenia
specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2019r. – referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych
prowadzonych przez Gminę Trąbki  Wielkie  oraz ustalenia  granic obwodów publicznych szkół
podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu



zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Trąbki Wielkie, gmina Trąbki
Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie  uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części  miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Warcz, gmina Trąbki Wielkie  – referuje
Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 100/XI/2008 Rady Gminy Trąbki Wielkie z
dnia  22  grudnia  2008r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Trąbki Małe na terenie Gminy Trąbki
Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr LIV/369/2018 Rady Gminy Trąbki Wielkie z
dnia  12  czerwca 2018r.  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany części  miejscowego
planu  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  obręb  Warcz,  gmina  Trąbki  Wielkie  –
referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie z prac między sesjami Rady Gminy;

.13 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy;

.14 Zapytania i wnioski  sołtysów;

.15 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Ad 2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2019.

Radny Marek Czerwiński – zapytał dla kogo ma być budowana studnia głębinowa.
Skarbnik Gminy – poinformowała, że we wniosku, który otrzymała, nie jest wskazane dla kogo. Wójt Gminy
będzie to wiedział.
Radny  Zbigniew  Leszczyński  Przewodniczący  Rady  Gminy –  nawiązał,  do  zabezpieczenia  środków  na
oświetlenie, przyznał, że jest dobra cena za lampy oświetleniowe. Kolejno zapytał, czy kwota zabezpieczona na
drogi gminne to jest już cała kwota.
Radny   Marian Płotka – wyjaśnił, że jest to dopłata Gminy do budowy dróg, do których sołectwa wyłożyły
środki.
Radny Sławomir Mazurek – przypomniał, że na jednej z komisji ekonomicznej był wniosek o zabezpieczenie
środków na zakup trzech lamp na zakręcie w Gołębiewie,
Skarbnik Gminy – poinformowała, że do niej jeszcze nic nie trafiło.

/Do posiedzenia dołączył Pan Błażej Konkol Wójt Gminy/

Radny Marian Płotka – zapytał o budowę lamp na drodze w Gołębiewko – Rościszewo. Podał, że teraz byłaby
dobra okazja przy zakupie lamp do Mierzeszyna zakupić lampy do Rościszewa.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że cena jest ustalona za jedną lampę, nawet gdyby dołożyć
trzy kolejne, to cena lampy się nie zmieni.
Przewodniczący Rady Gminy – wskazał: 13 lamp za 70 tyś. zł. średnio wychodzi około 5 tys. 100 zł. za sztukę.

Kolejno wywiązała się dyskusja w sprawie budowy dróg gminnych.

Marek Czerwiński – ponowił swoje zapytanie o budowę studni głębinowej. Zapytał, czy to dla mieszkańców
sołectwa Mierzeszyn.
Wójt Gminy – podał, że tak. Dodał, że studnia ta będzie budowana w ramach pomocy społecznej.

Radny Jan Selka – zapytał, czy znana jest data, kiedy będzie ogłoszony przetarg na zakup płyt YOMB.



Wójt  Gminy  –  podał,  że  wszystko  jest  już  przygotowane.  Jak  Rada Gminy podejmie  uchwałę  to  dopiero
zostanie ogłoszony przetarg.

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2032.

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik Gminy – poinformowała,  że  zmiany wieloletniej  prognozie  finansowej  są
ujednolicone zgodnie z naniesionymi zmianami w uchwale w sprawie zmiany budżetu Gminy.
Rany Jan Selka – zapytał, czy nie można do zmian budżetowych dołożyć środków na zakupu trzech lamp
oświetleniowych.

Wójt Gminy – podał, że tam musi być postawiona cała lampa, musi być zrobione zgłoszenie. Na chwilę obecną
można część formalną już rozpocząć. Samo zgłoszenie do nadzoru budowlanego niewiele kosztuje, możemy to
zrobić. Jeżeli będziemy mieli środki finansowe na ten cel, to nie ma żadnego problemu, postawienie takich
trzech lamp to kwestia kilku godzin.

Radny Marian Płotka – zapytał o odwodnienie gruntów w Kleszczewie,
Wójt  Gminy – poinformował,  ze  radni  otrzymali  do wglądu kosztorys.  Proponowaliśmy żeby mieszkańcy
partycypowali w kosztach. Z tego co wiem, to chęci do partycypacji w kosztach budowy tego odwodnienia są
niewielkie. Wyślę do mieszkańców pismo z szacunkową kwotą do wpłaty, jeżeli mieszkańcy tego nie wpłacą,
to Gmina będzie musiała podjąć decyzję, czy robimy sami, czy po prostu wybieramy tańszy wariant wykonania
tego odwodnienia, które przy dużych opadach nie nadąży z odprowadzaniem wód opadowych.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której, Wójt Gminy poinformował, że wystosuje pismo
do mieszkańców z propozycją w partycypacji w kosztach budowy.

Ad 4.  Podjęcie uchwały w sprawie projektu Regulaminu dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków i
przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli
przedszkoli i  innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi dzieci  6-letnie i
dzieci młodsze.

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu podziału środków na wspieranie doskonalenia zawodowego
nauczycieli (planu dofinansowania), ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie
pobieranych przez szkoły wyższe i  zakłady kształcenia nauczycieli  oraz ustalenia specjalności  i  form
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w 2019r..

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.
Radny Jan Selka – zwrócił uwagę, że zabezpieczone środki na ten cel, są środkami znaczonymi. Jeżeli nie
zostaną wydatkowane pozostają w budżecie Gminy, nie mogą być wykorzystane na inny cel.



Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych
przez Gminę Trąbki Wielkie oraz ustalenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1
września 2019 roku.

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Zmiana jaka następuje to tylko taka, że nie ma
już w planie sieci szkół Gimnazjum.

Ad 8.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do  sporządzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  dla  części  obrębu  geodezyjnego  Trąbki  Wielkie,  gmina
Trąbki Wielkie.

Wójt Gminy Błażej  Konkol – podał, że propozycja zmiany jest wskazana w załączniku graficznym
do  uchwały.  Dotyczy  tylko  zmiany  właściciela  działki,  obecnie  jest  to  teren  zielony,
zagospodarowany.  Jeżeli  tego  nie  zmienimy,  to  Gmina  będzie  musiała  to  zagospodarować.
Proponujemy  zmianę  na  teren  zielony  niezagospodarowany.  Oprócz  tej  zmiany,  uchwałą  tą
obejmujemy kwestie pomnikowe. W uchwale również musi być zapis pozwalający na usytuowanie
pomników w danym terenie – tak wymaga Starostwo, do tej pory wystarczyło tylko pozwolenie na
budowę.  
Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że rozumie, że działka nr 81/65 to jest to teren, który był
przewidziany na oczko wodne. Teraz deweloper to zagospodaruje co może być powodem zalania
innego terenu, woda musi znaleźć gdzieś swoje ujście.
Wójt Gminy - W tej chwili jest w uchwale zapis, że jest to teren urządzony, czyli Gmina musi  to
urządzić, natomiast jeżeli to nie będzie teren urządzony, to deweloper może to tak zostawić. Gmina
nie musimy wyrażać zgody na jej zabudowę, nie musi zmieniać przeznaczenia tego terenu.

/Salę posiedzenia opuściła Radna Justyna Perka/

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obręb Warcz, gmina Trąbki Wielkie.

Wójt  Gminy Błażej   Konkol –  powiedział,  że  projekt  dotyczy głównie przeznaczenia terenu pod
rozbudowę szkoły specjalnej  w Warczu.  Miejscowy plan nie  zakłada na terenach towarzyszących
usług związanych z oświatą i nie ma możliwości rozbudowy tej placówki. Rozbudowa musi wyjść
poza teren obecny a na chwilę obecną miejscowy plan do tego nie dopuszcza.
Pr  zewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – przypomniał o odbytym ze Starostą spotkaniu
w szkole w sprawie rozbudowy tej placówki oświatowej. Zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Ad 10.  Podjęcie  uchwały w sprawie uchylenia uchwały  nr 100/XI/2008 Rady Gminy Trąbki
Wielkie z dnia 22 grudnia 2008r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  dla  obrębu  geodezyjnego  Trąbki  Małe  na  terenie  Gminy
Trąbki Wielkie.

Wójt  Gminy  Błażej   Konkol –  Poinformował,  że  w  wyniku  przystąpienia  do  zmiany  planów
zagospodarowania  terenu,  po  wpływie  wniosków  mieszkańców,  należało  uzgodnić  z  Ministrem



Rolnictwa  możliwość przekształcenia  terenów rolnych na budowlane. Minister nie wyraził na to
zgody. Dokładny opis jest w uzasadnieniu do projektu uchwały.  

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr LIV/369/2018 Rady Gminy Trąbki
Wielkie  z  dnia  12  czerwca  2018r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  obręb  Warcz,  gmina
Trąbki Wielkie.

Wójt Gminy – poinformował, że Rada Gminy w połowie minionego roku podjęła uchwałę w sprawie

przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Natomiast złożone wnioski

do  tego  miejscowego planu  są  niezgodne  z  naszym  studium,  tzn.  wykraczają  poza  tereny

przeznaczone pod zabudowę. Oczywiście rozpoczęliśmy procedowanie. Było ogłoszenie o składaniu

wniosków i  zostały  złożone  wnioski,  które  są  poza  studium uwarunkowań  przestrzennego.  Rada

Gminy podejmując miejscowy plan, musi stwierdzić, czy on jest zgodny z obowiązującym studium,

czy jest nie zgodny. W tej sytuacji Rada nie może powiedzieć, że jest zgodny. Jeżeli taką decyzję Rada

by podjęła to Wojewoda Pomorski, w drodze procedury, stwierdzi nieważność takiej uchwały.

Radny  Marian  Płotka  –  zwrócił  uwagę,  że  ktoś  taki  plan  Radzie  przygotował  do  uchwalenia.

Stwierdził, że Rada podejmując w ubiegłym roku uchwałę nie była temu winna, ktoś po prostu taki

projekt przygotował.

Wójt Gminy – podał, że to nie chodzi o to, że Rada Gminy jest temu winna a o to, że wnioskodawcy

którzy złożyli propozycję do zmiany miejscowego planu wyszli z propozycją poza obszar zabudowy

mieszkaniowej. Gdyby wyszli z inna propozycją, np. ustanowienia zabudowy zagrodowej, to byśmy

mogli procedować ale wnioskodawcy wnioskują konkretnie, aby podzielić na działki budowlane, taki

jest wniosek. Uważam, że nie należy w ogóle tego procedować bo Wojewoda Pomorski stwierdzi

nieważność tej uchwały.   

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której, Wójt Gminy podał dokładne położenie

przedmiotowych terenów.  Na koniec swojej wypowiedzi podał,  że prawdopodobnie w przyszłym

roku będzie należało przystąpić do zmiany studium. Kolejno uzasadnił powyższą potrzebę.  

Przewodniczący   Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zwrócił  się do Wójta Gminy,  aby na sesję

Rady  Gminy  były  przygotowane  mapki  do  projektów  uchwał  w  sprawie  zagospodarowania

przestrzennego, mimo że nie stanowią one załączników do projektów uchwał.  Zobrazują Radnym

lokalizację danego terenu.

Wójt Gminy – poinformował, że każdy Radny otrzyma mapę terenu.  

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jakieś pytania. Pytań nie



zgłoszono.  Stwierdził,  że  porządek  dzisiejszego  posiedzenia  został  wyczerpany.  Podziękował

wszystkim za czynny udział i zamknął posiedzenie Komisji.

Sporządziła Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                   Zbigniew Leszczyński


